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Verslag Het Bestuur  
Nr. 6 – seizoen 2024-2025 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 20 januari – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Hedwig Amelinckx, Didier Bosman, Jo Willems en 
Frederik Noppe 
Verontschuldigd: Jeroen Vanmassenhove en Pieter Geerts  

1. Goedkeuring verslag nr. 5 van 16 december 2024 
a. Geen opmerkingen en verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag 

op de website plaatsen. 
 

2. Opvolging openstaande items 
a. Tornooiprogramma Jeroen van der Hooft: Marc Gijs heeft op 22 januari een nieuwe 

afspraak ingepland met Jeroen. De VTTL stapt zeker in, de KBTTB wordt op 27 
januari gevraagd naar een datum voor een presentatie.  

b. Clubbezoeken: dit item wordt geschrapt op de openstaande items gelet op de 
nieuwe aanpak in het beleidsplan 2025-2028. 

c. Stockruimte Zedelgem: geen nieuws. 
d. Gebruik tafels topsportschool: na overleg werd een financiële overeenkomst 

uitgewerkt tussen de VTTL en KTTK Pingouin Leuven. Frederik Noppe zal tijdig de 
nodige facturen doorsturen. 
 

3. Boekhouding 
a. Afsluiting 2024: een uitgebreid rapport werd bezorgd aan het bestuur en zal ook 

gebruikt worden bij de rapportering aan Sport Vlaanderen. Er wordt afgesloten met 
een mooie winst van iets meer dan 25.000 euro. Gelet op het feit dat voorgaande 
jaren heel negatief afgesloten werden is dit zeker een opsteker. 

b. Opstart en begroting 2025: De begroting 2025 werd goedgekeurd op de AV in 
november met een verlies van iets meer dan 9.000 euro. De eigen inbreng binnen 
topsport moet nog bekeken worden in functie van de toegekende subsidies bij 
Topsport (Frederik Noppe plant een overleg met Pieter Geerts). Andere eventuele 
aanpassingen worden bekeken op de bestuursvergadering van april, ter 
voorbereiding op de AV van mei. Frederik geeft aan dat er nu reeds meer dan 
20.000 euro extra aan kosten zijn (voornamelijk door de personeelskosten en het 
programma “Kan ik het ook?”).  
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c. De BTW-aangifte werd tijdig ingediend. Voor de patrimoniumtaks is er binnenkort 
een opleiding. Frederik Noppe zal trachten deze te volgen. 
 

4. Personeelsdossiers 
a. Beslissing Topsport Vlaanderen: De functie van Technisch Directeur Topsport wordt 

helaas slechts voor 0,5 VTE gesubsidieerd.  
b. Invulling sportieve werking topsport: Op basis van de toegekende VTE en subsidies 

werd door Pieter Geerts een voorstel uitgewerkt en ondertussen ook 
geïmplementeerd. 

c. Voor medecontractanten moet navraag gebeuren bij Liantis naar de 
verantwoordelijkheden als werkgever (controle op RSZ-aansluiting, controle BTW-
plichtigheid, controle verzekering,…). De personeelsverantwoordelijke moet dit 
opvolgen. 

d. Tibo Stiens: eind december werd Tibo ontslagen door de VTTL. Momenteel loopt de 
opzegtermijn (tot eind februari). Tibo heeft recht op sollicitatieverlof (1 dag per 
week). 

e. Olav Kosolosky: Olav zal op 1 maart in dienst treden. Het takenpakket werd 
besproken op 14 januari en zal ook in een document uitgeschreven worden. Door 
deze personeelswijziging zijn ook enkele andere taken intern opnieuw verschoven.  

f. Evaluatiegesprekken: 
• De gesprekken met de personeelsleden zijn doorgegaan op 20 januari. 

Belangrijk om goed na te denken hoe we binnen 2 jaar het vertrek van Dirk 
Lamproye (pensioen) kunnen opvangen. 

• Het evaluatiegesprek met de Secretaris-Generaal is eveneens doorgegaan. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

• Een evaluatiegesprek met de Technisch Directeur Topsport werd niet meer 
georganiseerd gelet op het feit dat we eind 2024 afscheid namen van Tom 
Dieussaert en het moeilijk is om nu reeds een evaluatie te maken van het 
werk van Pieter Geerts. 

 
5. Beleidsplan 2025-2028 

a. De subsidies zijn gekend en liggen in de lijn der verwachtingen (behalve dan de 0,5 
VTE toekenning voor de functie van Technisch Directeur Topsport). Binnen de 
beleidsfocus jeugdsportproject is er wel een nieuwe bindende voorwaarde om 
gesubsidieerd te blijven. Jo Willems zal de impact bekijken van die aanpassing en 
zal nadien reageren richting Sport Vlaanderen. 

b. De opstart van de eerste acties is vlot verlopen, het blijft zaak om alles van dichtbij 
op te volgen. 
 

  



 

6. Administratie 
a. Het verslag van de personeelsvergadering van 14 januari werd helaas niet tijdig 

afgewerkt. Frederik Noppe geeft kort weer wat besproken werd (enerzijds een 
terugblik op het beleidsplan 2021-2024, anderzijds een vooruitblik naar het nieuwe 
beleidsplan 2025-2028). Aan Tibo Stiens werd ook gevraagd om een lijst op te 
maken met zaken die hangende zijn bij hem, en waarvan hij momenteel de 
opvolging doet. Dit zou moeten klaar zijn tegen de volgende personeelsvergadering. 

b. Op de personeelsvergadering werd ook afgesproken dat de rapportering van 2024 
af moet zijn tegen eind februari, zodoende kan Tibo de eigen zaken nog aanvullen.  

c. Op 14 januari is er ook overleg geweest met Olav Kosolosky inzake de 
werkverdeling voor 2025-2028. Er werden duidelijke afspraken gemaakt en de 
bedoeling is dan ook om alles te implementeren vanaf 1 maart. 
 

7. Goed Bestuur 
a. Frederik Noppe heeft een overleg ingepland met Martine Donckers inzake de 

situatie eind 2024. De officiële score voor 2024 volgt dan in april/mei. 
b. Zelfevaluatie bestuur: een verslag werd opgesteld. Het bestuur keurt het verslag 

unaniem goed. 
c. Taakverdeling beleidsplan 2025-2028: er wordt afgesproken dat iedere bestuurder 

verantwoordelijk is voor de opvolging van enkele beleidsdomeinen. Deze 
bestuurder is dan ook het eerste contactpunt voor de medewerkers omtrent het 
geven van een stand van zaken, eventuele problemen, eventuele ideeën voor de 
toekomst,… 

• Beleidsdomein informatie/communicatie: Marc Gijs 
• Beleidsdomein clubondersteuning: Martin van den Bergh 
• Beleidsdomein jeugdwerking (inclusief beleidsfocussen sportkampen en 

jeugdsport): Jeroen Vanmassenhove 
• Beleidsdomein competitie: Hedwig Amelinckx 
• Beleidsdomein recreatieve sporter: Didier Bosman 
• Beleidsdomein veteranen: Didier Bosman 
• Beleidsdomein opleidingen: Hedwig Amelinckx 
• Beleidsdomein integriteit: Martin van den Bergh 
• Beleidsdomein boekhouding: Jeroen Vanmassenhove 
• Topsport: Marc Gijs 

Daarnaast zijn er nog enkele heel specifieke zaken die toegewezen worden: 
• Reglementen en statuten: Martin van den Bergh 
• Vertegenwoordiging VSF, VDT, …: Hedwig Amelinckx 
• Opvolging personeel: Marc Gijs 
• Arbitrage: Didier Bosman 
• Evenementen: Hedwig Amelinckx 



 

• G-sport: Jeroen Vanmassenhove 
• Opvolging commissies en comités: Jeroen Vanmassenhove 
• Sponsoring en marketing: Marc Gijs 

d. Binnen het TeCo werd bekeken hoe de sporttechnische werking beter kan 
aansluiten bij de provinciale werkingen. Er werd daarom een voorstel gedaan om 
bepaalde personen mee te integreren in het TeCo. Het bestuur is onder 
voorbehoud akkoord, mits die personen ook betrokken zijn in de provinciale 
werking (ofwel via het PC, ofwel via de provinciale jeugdcommissie). Er kan bij die 
personen gepolst worden naar de interesse. Officiële goedkeuring volgt dan op de 
volgende bestuursvergadering. 
 

8. Sponsoring en communicatie 
a. Er werd geen sponsor gevonden voor het programma “Kan ik het ook?”, ondanks 

verregaande gesprekken met Ethias. Deze kosten vallen integraal ten laste van de 
federatie. 

b. Programma op Kanaal Z: een gelijkaardige reportage werd voorgesteld aan het 
bestuur, maar hiervoor is momenteel geen budget meer beschikbaar. Eventueel te 
bekijken in het najaar 2025 of voorjaar 2026 wat de mogelijkheden zijn. 
 

9. Evaluaties 
a. Gouden Palet op 30 december: er werd beslist om geen Gouden Palet toe te 

kennen. Er werd ook een voorstel uitgewerkt om het reglement aan te passen. 
b. NRvB op 30 december: stond in het teken van de opmaak van de kalender 2025-

2026. 
c. Nieuwjaarstage op 2 en 3 januari (met nadien ook overleg met ouders en trainers): 

goed verlopen met nadien ook voorstelling van de nieuwe werking. 
d. Overleg Task Force op 17 januari: Pieter Geerts werd aanvaard als Technisch 

Directeur Topsport. 
 

10. Kalender 
a. 21 januari: Opnames “Kan ik het ook?” (Marc Gijs en Olav Kosolosky) 
b. 26 januari: Vlaams Jeugdcriterium fase 2 te Wielsbeke (West-Vlaanderen) 
c. 27 januari: vergadering NRvB 
d. 30 januari: overleg Tommy Verlinde, Pieter Geerts en Frederik Noppe inzake 

afstemming beleid topsport en beleid algemene werking 
e. 31 januari: vergadering topsportcommissie 
f. 2 februari: Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Merksem 
g. 16 februari: Nationaal Jeugdcriterium fase 3 
h. 17 februari: vergadering het bestuur 

 
  



 

11. Landelijke interclub - kalender 
a. De terugronde van de interclub is probleemloos heropgestart.  
b. De data van volgende Vlaamse evenementen worden vastgelegd: 

• Vlaams Jeugdcriterium fase 1: 30 november te Antwerpen 
• Vlaams Jeugdcriterium fase 2: 18 januari te Oost-Vlaanderen 
• Vlaams Jeugdcriterium fase 3: 29 maart te West-Vlaanderen 
• Finaledag Vlaams Jeugdcriterium: 31 mei te Leuven  
• Herfstcriterium veteranen: 16 november te Vlaams-Brabant 
• Lentecriterium veteranen: 12 april te Limburg-Kempen 
• Dubbelcriterium veteranen: 17 mei (locatie nog te bepalen door LRVC) 

 
12. Reglementen 

a. De beslissingen van de Nationale Raad afwachten in functie van eventuele 
aanpassingen aan de landelijke sportreglementen. 

b. Medische attesten van lange duur: wordt besproken op de NRvB van 27 januari. 
VTTL absoluut tegenstander om dit te aanvaarden. 
 

13. Landelijke evenementen 
a. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Merksem op 2 februari 

• Medailles en Mini-Rae worden door Dirk Lamproye meegebracht. 
• Afspraken inzake prijzengeld worden geregeld tussen Marc Gijs en Frederik 

Noppe. 
• Maaltijden/drankbonnen kunnen door provincies aangevraagd worden bij 

de organiserende provincie. 
• VIP: lijst met VIP’s is afgewerkt. 
• Aan de hoofdscheidsrechterstafel werd uitdrukkelijk gevraagd om de finales 

op hetzelfde moment (eventueel in twee beurten) te organiseren en dit op 
een centraal gelegen plaats in de zaal, dit om de uitstraling te verhogen. 

• Vraag Jago Lowagie inzake live-scoring en -streaming: gelet op het feit dat 
de VTTL reeds het systeem van Jeroen van der Hooft gaat implementeren in 
de toekomst, gaan we niet ingaan op dit voorstel. Beide zaken zitten ook 
reeds mee opgenomen in het tornooi-programma van Jeroen. 

• Wild cards: Er waren in totaal 8 ingediende aanvragen via de PC’s. Volgende 
spelers krijgen na een anonieme stemming een wild card toegekend: 
 Noah Di Pietro (heren B) 
 Dries Mattheus (heren B) 
 Dorian Delebecque (Heren C) 
 Virgile van Damme (Heren D) 
 Sander Vandenabeele (heren D) 
 Robbe Loncke (heren E) 



 

• Vanaf volgend seizoen moeten de wild cards (met bijhorende motivatie) 
aangevraagd worden ten laatste de woensdag voor de vergadering van het 
bestuur in januari. Op deze manier kan het bestuur ook alles rustig nalezen 
en kunnen de stembriefjes voorbereid worden. Frederik Noppe bekijkt dit in 
functie van een aanpassing in het reglement of de technische fiche. 

b. Beker van Vlaanderen: Hedwig Amelinckx zal de resultaten aanvullen op de 
competitiewebsite. Een aparte hoofdscheidsrechterstafel is niet noodzakelijk gezien 
er voor iedere wedstrijd een hoofdscheidsrechter wordt aangeduid. De bekers en 
medailles staan ondertussen op het bureel. De lottrekking zal gebeuren in 
februari/maart. Frederik Noppe informeert bij de provincies naar het aantal 
ingeschreven ploegen (dames en heren). 
 

14. Sporttechnische werking 
a. TeCo: doel om de eerstvolgende vergadering begin februari in te plannen (digitaal 

bij voorkeur) zodat de voorbereidende acties opgestart kunnen worden 
(clubondersteuning, nieuwe jeugdwerking,…). 

b. Topsport-algemene werking: een algemeen plan werd uitgewerkt waarbij 
spelersgroepen ingedeeld gaan worden volgens nieuwe spelersstatuten. 

• Statuut A: alleen weggelegd voor spelers van de topsportschool – opvolging 
via topsportcommissie 

• Statuut B: spelers die niet in de topsportstructuur zitten, maar wel subtop 
Europa halen. De beslissing ligt bij TeCo en deze spelers kunnen op 
regelmatige basis meetrainen te Leuven. 

• Statuut C: spelers die richting A-niveau België groeien, maar internationaal 
te licht wegen. Beslissing door TeCo. 

• Voor alle statuten zijn er ook rechten en plichten. Voor deelname aan 
internationale tornooien zijn er 4 belangrijke pijlers (respect, passie, 
werkhouding en resultaten) waarmee rekening gehouden zal worden. Dit 
werd ook voorgesteld aan de ouders op de overlegvergadering op 3 januari. 

• Via de website zal een oproep gelanceerd worden om zich kandidaat te 
stellen voor dergelijke statuten. De beslissingen zullen dan genomen 
worden rond mei-juni voor het komende seizoen. 

c. Topsport:  
• Op de taskforce werd nogmaals duidelijk herhaald dat er geen instroom mag 

zijn de komende twee jaar in de topsportschool. 
• De situatie van Cedric Nuytinck en Laurens Devos wordt opgevolgd door de 

Technisch Directeur Topsport.  
• De toegekende subsidies en de verdeling van de eigen inbreng zal bekeken 

worden op een overlegmoment tussen Pieter Geerts en Frederik Noppe. 



 

d. De voorbereidingen voor het internationaal jeugdtornooi -12 zijn lopende. 
Zoektocht naar vrijwilligers, hoofdscheidsrechters, scheidsrechters, afspraken te 
Leuven,… Verder te bespreken ook binnen TeCo. 

e. Trainerscursussen: de cursussen in Wemmel (momenteel 15 inschrijvingen) en Gent 
(momenteel 21 inschrijvingen) starten binnenkort op. De planning van de trainer A 
moet nog afgewerkt worden. Hans Vangrunderbeek heeft aangegeven zijn sessies 
te kunnen opstarten in het najaar van 2025. De afspraken gemaakt door Tom 
Dieussaert met Leo Amizic waren nog niet volledig doorgesproken. Jo Willems zal 
informeren naar de tarieven bij VTS en zal nadien opnieuw overleggen met Leo. 
 

15. Koepel 
a. De punten op de dagorde worden overlopen.  
b. De uitnodigingen voor de BK A te Leuze worden opgelijst door Marc Gijs. 
c. Het dossier van de Nationale Loterij is klaar om in te dienen. Frederik Noppe 

bezorgt alle info op een memorystick aan Dirk Lamproye en zal de 
verantwoordelijke van de Nationale Loterij contacteren. 
 

16. Werking recreanten en veteranen 
a. De interland is ingepland op 18 mei (locatie in Nederland nog te bepalen). 
b. Dubbeltornooi: het bestuur is akkoord om dit voor het eerst te organiseren op 25 

mei 2025 (te Sint-Truiden). Het reglement moet nog lichtjes aangepast worden. 
Frederik Noppe koppelt terug naar de commissie. De tekst van René Marinus is 
geen reglement en mag niet mee opgenomen worden. 

c. De provincie Oost-Vlaanderen hoopt op de volgende bestuursvergadering een 
nieuw lid voor te stellen voor de LRVC. 
 

17. LAC 
a. De resultaten van de bevraging van de actieve scheidsrechters werd bezorgd aan de 

LAC voor verdere bespreking binnen de commissie. Het is wachten op een datum 
voor de eerstvolgende LAC-vergadering. 

b. Voor de Belgische A-kampioenschappen zijn er 6 Vlaamse scheidsrechters 
aangeduid.  
 

18. Informatica 
a. Kleine aanpassingen gebeuren sporadisch, grote aanpassingen zijn niet te 

verwachten op korte termijn. Momenteel is “alles” in handen van Gaëtan Frenoy, 
uit te kijken naar een plan B?  
 

  



 

19. Varia 
a. Jo Willems geeft aan telkens aanwezig te kunnen/willen zijn op de 

bestuursvergaderingen. Het bestuur heeft er geen probleem mee dat hij dan ook de 
vaste vertegenwoordiger van het personeel is. 
 

Einde vergadering: 21.30 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
VTTL / SG 


